
 

 

Wij van Gemeentebelangen kunnen ons vinden in het voorstel om betaald parkeren op straat 

ongewijzigd te laten.  

Om de parkeervergunning te indexeren met 1,4% is correct.  

De gedane aanpassingen van het parkeren voor de bewoners van het Torenkwartier ervaren wij als 

een goede zaak, overlast tot het minimum beperken! 


